



Aika 15.12.2025 klo 20.00
Paikka Meet

Läsnä Karri Alameri (KA, puheenjohtaja)
Virpi Aho (VA, sihteeri)
Mira Pyy (MP, harrastevaliokunta)
Viivi Kallio (VK, jalostusvaliokunta)
Saara Suutarla (SS, urheiluvaliokunta)
Ninni Kullberg (NK, koulutusvaliokunta)
Michaela Suomi (MS, jäsen)
Ritva Moilanen (RM, varajäsen)
Maija Kipinoinen (MK, edellinen rahastonhoitaja, ei äänestys-oikeutta)
Minna Lindholm (ML, rahastonhoitaja, ei äänestys-oikeutta)
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestys-oikeutta)

Poissa Patricia Vikström (PV, varapuheenjohtaja)
Tiia Keinänen (TK, varajäsen)
Sanna Elfving (SE, SIHY:n Hevosien hyvinvointityöryhmän puheenjohtaja, ei äänestys-oikeutta)
Dan Björklöf (SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei äänestys-oikeutta)

ASIAT

1. Kokouksen avaus
 - KA avasi kokouksen klo 20.06.
2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus
 - Kokous on päätösvaltainen.
3. Esityslistan hyväksyminen
 - Kokous hyväksyi esityslistan.
4. Kokouksen 18/2025 pöytäkirjan hyväksyminen
 - Kokous hyväksyi pöytäkirjan.
5. Talousasiat (ML & MK)
 - Tilin saldo 12.12.2025 13 379,96 e
 - Pankkioikeudet tarvitsee avata (sisältäen tilinkäyttö, verkkopankki- ja pankkikortit) uudelle rahastonhoitajalle (Minna Lindholm) ja uudelle puheenjohtajalle (Karri Alameri).
 - Kokous hyväksyi ehdotuksen.
 - ML toimittaa tiedot pankille.
 - Jäsenmaksujen jyvitys vuodelta 2025.
 - MK ehdotti, että pidetään muut ennallaan, paitsi harrastevaliokunnan lehtikustannuksen pienenemisen aiheuttama ylijäämä, jaetaan valiokunnille siten, että valiokunnat eivät jäisi miinukselle, vaan olisivat nolilla.
 - Kokous kannatti ehdotusta.
6. Urheiluvaliokunta (SS)
 - Sovittiin, että valiokuntien pöytäkirjat/muistiot tallennetaan aina Driveen, josta jokainen johtokunnan jäsen voi käydä ne lukemassa.
 - SM-logo
 - SS ehdotti, että SM-logona käytettäisiin ensi vuodesta lähtien pysyvää logoa. Tämä helpottaisi esim. tuotemyyntiä. Logot on jo vuosien ajan suunnitellut Minna Paananen. Siten ei myöskään kuormitettaisi häntä enää. Urheiluvaliokunta haluaa tehdä logosta julkisen äänestyksen.
 - Kokous hyväksyi ehdotuksen.



- Urheiluvaliokunta hoitaa äänestyksen.

- SM-kisat 16.-19.7.2026

- Passikoppien rahoitus on vielä auki. Tähän voisi saada hankerahaa, mutta omaa rahaa pitäisi olla 4000 e.

Edellisistä kokouksista:

- Kirsi Nyström on kisajohtaja vuodelle 2026.
- Sport-johtajat: Liisa Pöyry ja Saara Suutarla
- Kuuluttaja: Silvia Ufer
- Tulospalvelu: Päivi Manner ja Hannele Katajamäki
- Kvaalirajat julkaistu somessa.
- Passikoppitarjousta on kysytty Redboxilta. On myös mietitty yhteistyötä Jalkurin kanssa.

- HIHS 2026 – tilanne

- Ei uutta.

Edellisistä kokouksista koottua:

- Ypäjällä Krafturin järjestää hallikisat 3 vk ennen kisoja. Kisat toimivat kvaalikisana.
- SM-kisojen ratsastajien kirjeessä maininta, että SM-kisat ovat kvaalikisat HIHS 2026 -kisoille.
- 16 kilpailijaa seniorit ja 16 kilpailijaa junnut&nuoret, joista 6 menee finaaliin.
- HIHS-organisaatio haluaa järjestää kisat (V1 ja T1) kahtena päivänä.
- Haluavat hyväksymisemme maaliskuussa 2025.
- Haluavat kuitenkin meiltä asiantuntijatiimin ja vapaaehtoisia rakentamaan baanaa.

- Ovaaliradan tukijoiden nimitalu radan varten.

- MK löytänyt listan tukijoista. Listassa on sekä jo Teivon baana -hankkeeseen lahjoittaneet, Ypäjän uuteen baanahankkeeseen että Ypäjän radan kunnostamiseen lahjoittaneet. Tiedossa ei kuitenkaan ole kaikkien kohdalla, millä nimillä (esim. tallin nimi) lahjoittajat listataan.
 - UV ottaa asian esille vielä seuraavassa kokouksessaan.
 - Johtokuntalaiset miettivät seuraavaan johtokunnan kokoukseen mennessä omat mielipiteensä asiasta.

Edellisistä kokouksista:

- Pitää selvittää mitä on luvattu niille henkilöille, jotka tekivät rahalahjoituksia.
- MK siirtää nimitalun listauksen seuraavalle rahastonhoitajalle.
- Ypäjä ei ole vastannut NK:n sähköposteihin.
- NK sopinut, että hän pitää Teams-kokouksen Ypäjän kanssa elokuussa lomien jälkeen.
- MK ottaa vastuulleen kenen nimet tauluun listataan.
- NK on yhteydessä Ypäjään.

7. Jalostusvaliokunta (VK)

- Vuoden 2026 jalostusnäyttely 31.5.-1.6.2026 (su-ma) – Ei uutta.

8. Koulutusvaliokunta (NK)

- Jäsentallit
 - Uudet jäsentallikriteerit
 - Koulutusvaliokunta haluaa yhden jäsentallilajin lisää: Valmennustalli. NK tuo Valmennustallin kriteerit hyväksyttäväksi seuraavaan kokoukseen.
- Ohjaajakoulutukset Kaustisella päättyvät. Urheiluvaliokunta kysyy muiden oppilaitosten kiinnostusta.
- Vuoden FEIF-ohjaaja äänestys.



- Uutisoidaan aiheesta websivuilla.
 - Ohjaajahuolto 2026 ilmoittautuminen käynnissä.
9. Harrastevaliokunta (MP)
- SIHY:n viestintästrategia.
 - MP tekee some-vuosikellon, joka sis. mm. tapahtumat.
 - Vastuuta voidaan jakaa valiokuntiin, mutta yhtenäinen visuaalinen linja on hyvä säilyttää.
 - Kokous päätti, että valiokuntien viestijöistä muodostetaan oma työryhmänsä, jolle tehdään oma FB-ryhmä. Työryhmän vetäjä ohjeistaa viestijät, jotta yhtenäinen linja säilyy. Valiokuntien puheenjohtajat ilmoittavat valiokuntien viestintävastaavien nimet MP:lle. MP tekee tästä vielä muistutuspostauksen johtokunnan FB-ryhmään.
 - SRL:ltä on tullut pyyntö, että he voivat jakaa SIHY:n somepostauksia, kun niihin tagataan SRL. Kokous kannatti tätä ideaa.
 - Jäsenwebinaarit 2026
 - 12 kpl aiheita tarvitaan. MP tekee aiheesta postauksen johtokunnan FB-ryhmään, johon valiokunnat voivat merkitä omat kuukautensa.
 - Webinaarien vetäjien valinnan on syytä olla avointa.
 - Webinaarien vetäjille ei makseta korvauksia.
 - Webinaarien osallistujamäärä Google Meetillä on 100 osallistujaa. MP selvittää eri alustojen käyttöä.
 - Uutiskirje
 - Johtokunta kannatti uutiskirjeen tekemisen aiheita.
 - Islanninhevonen-lehti
 - FlippingBook ollut nyt käytössä kahdessa lehdessä. Päätoimittaja Minna Keinonen ja taittaja Hanna Leppänen ovat todenneet alustan hyväksi.
 - Ehdotus: Voidaan siirtyä vuosilaskutukseen vuoden 2026 alusta. Se tulee hiukan halvemmaksi: kk-maksulla 235 e/kk (2820 e/v) ja vuosimaksulla 2115 e/v. VA tekee muutoksen FlippingBookissa tammikuussa 2026.
 - Kokous kannatti ehdotusta.
 - Hevoset messut 25.-26.4.2026
 - Osaston varausmaksu maksettu.
 - Lähdetään siitä lähtökohdasta, että aluevalmentajat vetävät klinikat. Jos heille ei sovi, kysellään muita.
 - Kokous päätti, että kilometrikorvaukset, ateriat ja parkkimaksut voidaan klinikan pitäjille korvata.
- Edellisistä kokouksista koottua
- Osasto varattu.
 - Racing A-areenalle tarjottu mahdollisuutta esitellä islanninhevosvalmennuksia. Klinikat molemmille päiville: suunnitelmassa, että klinikoiden valmentajina olisivat aluevalmentajat (toinen ensimmäisenä päivänä ja toinen toisena päivänä)?
 - Ratsukot vielä auki, mutta maajoukkueeringistä voisi kysellä sekä antaa aluevalmentajien ehdottaa.
10. Hevosen hyvinvointi -työryhmä (SE)
- Siirretään seuraavaan kokoukseen:
SE tekee koosteen johtokunnan joulukuun kokoukseen FEIF:n SLO-työryhmän kuulumisista. SLO on lyhennys ilmaisusta "Social License to Operate", jonka teeman ympärille FEIF on kutsunut jäsenmaat säännölliseen yhteydenpitoon.



11. Yhteistyöjärjestöt

- SRL
 - Sopimus askellajiratsastuksen lajisääntöjen liitteeksi (SS). Asia on vielä kesken. Tämä pitää tehdä kirjallisena.
 - Ks. SU:n postaus johtokunnan FB-ryhmässä.
 - HL: DB:hen yhteys. SS ottaa yhteyttä häneen.
 - SU osallistui SRL:n syyskokoukseen. Liiton toimintasuunnitelmaan lisätään kohta, jossa kerrotaan, että SIHY ja SRL pitävät kokouksen, jossa käydään läpi yhteistyön kehittäminen perin pohjin.
- FEIF
 - FEIF-konferenssi tammi-helmikuun 2026 vaihteessa. Osallistujien nimet KA:lle mahdollisimman pian. KA selvittää
 - KA ei pääse osallistumaan. KA kysyy PV:ä lähtemään.
 - Urheiluvaliokunnasta lähtee Ritva Moilanen.
 - Koulutusvaliokunnan edustaja on vielä auki.
 - Jalostusvaliokunta Viivi Kallio.
 - Harrastevaliokunta: Mira Pyy, Kanerva Ahonala osallistuu FEIF-läisenä (mutta haluaa samalle lennolle), nuorison edustajaksi MP kysyy Kanerva Niemeä.
- ESRA
 - Tukirahoja pystyisi vielä hakemaan tälle vuodelle. MS kysyy vielä AK:lta voiko tukea hakea takautuvasti.
 - ESRA:lla ei ole enää kokousta tänä vuonna.
 - SS: Voitaisiinko kysyä avustusta kalibroitavalle tuulimittarille (passikisoja varten).
 - Nuorisolle voisi keksiä jotain.
 - Mietitään alkuvuodesta mitä keksittäisiin.
- NIHC
 - 8.1.2026 seuraava kokous.
 - KA osallistuu.
 - RM osallistuu Urheiluvaliokunnan puolesta.

12. Muualla päätetyt asiat

- Ei asioita.

13. Muut asiat

- Seuraavaan kokoukseen Urheiluvaliokunnan ehdotus päätettäväksi: valiokuntien jäsenien on oltava SIHY:n jäseniä.
- Google workspace -admiksi tarvitaan uusi vastuuhenkilö.
 - Admin-oikeudet ovat myös puheenjohtajalla ja sihteerillä admin.google.com
 - MK alusti mitä adminin tehtäviin kuuluu.
 - KA ehdotti ML:ia adminiksi. Kokous kannatti ehdotusta.
 - Valiokuntien puheenjohtajat laittavat nimien muutokset sähköpostilaatikoihin rahastonhoitaja@islanninhevon.net -sähköpostiosoitteeseen.
- VismaSign-oikeudet ovat nyt rahastonhoitajalla, sihteerillä ja varapuheenjohtajalla. MK lähettänyt rekisteröintilinkin. Vaatii vahvan tunnistautumisen.
 - Tarvitaan päätös, kenellä on vastuu allekirjoitettavista dokumenteista.
 - Kokous päätti, että se on johtokunnan sihteerin. MK ja VA käyvät prosessin yhdessä läpi.
- PRH:a varten tarvitaan päätökset nimenkirjoittajista (Karri Alameri ja Minna Lindholm) sekä vanhat pitää poistaa (Silvia Ufer ja Maija Kipinoinen). Lisäksi pitää ilmoittaa osoitteenmuutos (c/o Minna Lindholm).
 - ML vie tiedot PRH:een.



- Mahdollinen eroaminen SRL:stä -selvitystyöryhmä
 - Siirretään asia seuraavaan kokoukseen.
- Uuden jäsenihteerin hankintaan liittyvät asiat käsitellään FB-ryhmässä.

14. Seuraava kokous

- SIHY johtokunta 1/2026 Karonkka-kokous 10.-11.1.2025. KA kysyy Anita Kaakkolalta mahdollisuutta käyttää Kaakkolan tiloja.

15. Kokouksen päättäminen

- KA päätti kokouksen klo 23.00